

σφορών και την καθυστέρηση στις αποφάσεις για το ψηφιακό μέρισμα πιέζει ασφυκτικά έναν υγιή, ακόμη, κλάδο της οικονομίας, αιμοδότη των δημοσίων ...», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 25-12-2009.

«Όμως, οι επενδύσεις στις ΑΠΕ βραδυπορούν επικίνδυνα, η ΔΕΗ δείχνει να ολιγωρεί μπροστά στις απαιτήσεις των καιρών και ο διαθέσιμος χρόνος για ουσιαστικές αλλαγές στο ρυθμιστικό και αδειοδοτικό πλαίσιο του κλάδου πιέζεται από τις ευρωπαϊκές μας δεσμεύσεις για το 2020», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 1-11-2009.

«Τα ισχύοντα νομικά και οικονομικά καθεστώτα σε Γερμανία και Ισπανία, που παρουσιάστηκαν με λεπτομέρεια από προσκεκλημένους ομιλητές, (κ. R. της Investitionsbank από τη Γερμανία και του H. D. από την Gamesa Energia της Ισπανίας) είναι απόλυτα ξεκάθαρα σε ό,τι αφορά τα προσφερόμενα κίνητρα, τις πολύ συγκεκριμένες και περιορισμένες σε αριθμό αδειοδοτικές διαδικασίες, καθώς και τις ισχύουσες χωροταξικές ρυθμίσεις», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 27-2-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αδειοδοτικός 45, αδειοδοτικό 702, αδειοδοτική 830, αδειοδοτικοί 55, αδειοδοτικές 838]

αεροπυρόσβεση

«Τα ελικόπτερα του στρατού σβήνουν, ξανά, φωτιές (τίτλος). Το “Βήμα” πέταξε με τα ελικόπτερα του Στρατού που χρησιμοποιούνται στην αεροπυρόσβεση (υπότιτλος). Στόχος μας είναι να έχουμε όλα τα πληρώματα εκπαιδευμένα και διαθέσιμα για την αποστολή της αεροπυρόσβεσης, που είναι δύσκολη και επικίνδυνη, ειδικά στις μεγάλες πυρκαϊές με πολύ καπνό και δυνατούς ανέμους», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, (ηλ. έκδ.), 1-9-2011.

«... θέματα εθνικής και κοινωνικής ασφάλειας, δηλαδή αναχαιτίσεις τουρκικών αεροσκαφών, αεροδιακομιδές ασθενών, έρευνα και διάσωση και αεροπυροσβέσεις», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 26-4-2010.

«Αεροπυρόσβεση με leasing» (τίτλος), *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 17-5-2009, σελ. Α6.

«Ιπτάμενοι και προσωπικό εδάφους στη μάχη για την αεροπυρόσβεση με περιπολίες από αέρος για επιτήρηση των δασών, ειδικά τους καλοκαιρινούς μήνες», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 20-5-2003.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: αεροπυρόσβεση 721, αεροπυροσβέσεις 149 / και με ενωτικό]

αμεσοδημοκρατία

«Στους χώρους της πλατείας Συντάγματος που γεννιέται η αμεσοδημοκρατία, επιχειρήθηκε χθες να γεννηθεί ένα αντίστοιχο μοντέλο και για την οικονομία», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 7-6-2011.